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CODI DE VERIFICACIÓ 3O6N0S0T4F0T1N040GA3

PROCEDIMENT U451 Sessions dels Consells de Districte

EXPEDIENT NÚM. AJT/49429/2024 DOCUMENT NÚM. 1145579/2024

ÀREA Districte I

UNITAT Districte I (Centre, Sant Josep i Sanfeliu)

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DEL DISTRICTE I

A les 19:00 hores del dimecres 29 de maig de 2024, en primera convocatòria i de 
forma presencial a la sala d’actes de la seu de la Regidoria del Districte I a la Rambla 
de Just Oliveras, 23, prèvia la seva legal convocatòria, sota la presidència del regidor 
del Districte I, José Antonio Alcaide Martín, assistit pel secretari del Consell, Carles 
Jordi Lavilla

Hi assisteixen:

PRESIDENT: JOSÉ ANTONIO ALCAIDE MARTÍN
SECRETARI: CARLES JORDI LAVILLA

VOCALS: 

GRUP POLÍTIC L’H EN COMU P-C LAURA ALZAMORA MERINO

GRUP DE BOTIGUES DEL CENTRE I 
SANT JOSEP

JAVIER PICORNELL PÉREZ

COLLA GEGANTERA DEL BARRI DE 
SANT JOSEP

JONATHAN BLANES TRAVÈ

SETMANA DE CANT CORAL A 
L’HOSPITALET

VICENÇ ADRUBAU SUÑÉ

ASSOCIACIÓ CATALANA 
D’AFECTADES I AFECTATS DE 
FIBROMIÀLGIA I D’ALTRES 
SÍNDROMES DE SENSIBILITZACIÓ 
(ACAF)

MONTSERRAT HONRUBIAS 

TENEDOR

ASSOCIACIÓN DE VECINOS LA
REMONTA

CARMEN ARIAS BARRANQUERO

CASINO DEL CENTRE JOSEP MIQUEL GOYTA VENDRELL

CLUB D’AEROMODELISME DELTA YOLANDA RODRÍGUEZ GÓMEZ

CLUB CICLISTA BARRI SANFELIU JOSÉ MANUEL GONZÁLEZ 

PIEDRAS
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ASSOCIACIÓ PENYA PERICA LA 21 
DE L’H
AS. DONES DEL CENTRE

OLGA GÓMEZ FORÉS

JOSEFA VENTURA CUSÍ

GRUP BOTIGUES DEL CENTRE I 
SANT JOSEP

JAVIER PICORNELL PÉREZ

ASSOCIACIÓ DE GENT GRAN CA 
N’ARÚS

CARME SANCHEZ QUEROL

SOCIEDAD DEPORTIVA CARRILET 
SAN JOSÉ

ANA GIMÉNEZ SINTAS

ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE SANT 
JOSEP

MÓNICA PÉREZ FERNÁNDEZ

ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE 
SANFELIU
AGRUPACIÓ DE VEINS BLOCS 
CIUTAT COMTAL

JÉSSICA NÚÑEZ MANRIQUE

LAURA RODRÍGUEZ BUENO

ASENSI MONTOYA MARTÍNEZ

Assisteixen al Consell per delegació degudament autoritzada, amb anterioritat 
a la celebració del Consell:

AMPA ESCOLA CANIGÓ JOSÉ COLLAZO ABDELKADER

Excusen la seva absència:

FOMENT DE LA INFORMACIÓ 
CRÍTICA
FUNDACIÓ SANT ROC
SOCIETAT ORNITOLÒGICA DE L’H
ASSOCIACIÓ DE VEINS DEL CENTRE 
DE L’H
CLUB D’AUTOMOBILISME 
CL’HASSICS HOSPITALENCS

ANGÉLICA ARRANZ GALIANO
MARIA SEGALÁ NOVELL
JOSEP MIGUEL BADIA CASAS
ANTONIO BISBAL PASCUAL
MANUEL ELPUENTE CANO

GRUP POLÍTIC ERC
LA TALAIA, AS. PER LES FESTES 
DEL CENTRE

JAUME GRAELLS VEGUIN

RICARD MONROS AUDÍ

AS. SOCIO CULTURAL CENTRO 
CASTELLANO LEONÉS
AS. CLUB INFANTIL JUVENIL 
SANFEIU – SANT ILDEFONS

LAURENTINO HERNÁNDEZ 

HERNÁNDEZ

MONTSE BAYA CASTELLS

MANUEL PIÑAR

Comprovada l’existència del quòrum necessari per a la celebració de la sessió de 
conformitat amb l’art. 37.4 del reglament orgànic de participació ciutadana de la Ciutat 
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(publicat en el BOP de 25 de febrer de 2013), el president procedeix a l’examen dels
assumptes inclosos en l’ordre del dia de la sessió extraordinària.

1. Lectura i aprovació de l’acta corresponent a la sessió extraordinària 

del Consell del Districte I del passat 15 de febrer de 2024

S’aprova l’acta per part dels consellers i de les conselleres presents, facilitada amb 
antelació com a esborrany.

2. Presentació de la nova organització de la Guàrdia Urbana, a càrrec del tinent 
d’alcalde de l’àrea de Seguretat Ciutadana, Jesús Husillos.

Arran de la seva presa de possessió a les responsabilitats d’aquesta àrea, el ponent fa 
una explicació dels detalls que haurien de suposar unes novetats en la gestió del 
Servei de la Guàrdia Urbana

- Voluntat de més comunicació.
- Convocatòria de 42 noves places d’agents de la guàrdia urbana, en número

rellevant.
- Noves fórmules d’estafes.
- Renovació total de la flota d’automòbils patrulla, que entre d’altres incorporen 

els dispositius de reanimació càrdio.
- Immediata adquisició de software.
- El cobrament de multes per mediació de Recaptació de la Diputació, que 

permet agilitat i recaptació.
- Organització en clau territorial, donant protagonisme als districtes, al tracte 

personal amb les entitats i al patrullatge a peu

3. Torn obert de paraula.

La consellera Yolanda demana pel destí de la recaptació de la Diputació de l’import de 
les multes, si va a parar també a la província.  El ponent li explica que la recaptació 
torna a les arques municipals, i que és més exitosa perquè es poden perseguir 
persones infractores de fora del terme municipal de L’Hospitalet, amb els límits 
provincials.

El conseller Asensi identifica la seva condició de president de l’entitat veïnal de la 
plaça de Lluís Companys, amb correcció pel que fa als comportaments diürns, però 
amb problemes d’incivisme ja no tan sols dels caps de setmana, el darrer exemple la 
matinada d’anit dimarts a dimecres feiners.  Manifesta que l’APP de Seguretat 
Ciutadana no té un retorn de la incidència facilitada o possibilitat de traçabilitat.  El 
resultat aparent de les reclamacions telefòniques del veïnatge a la centraleta de la 
Guàrdia Urbana comporten una pèrdua de credibilitat del cos policial municipal.  El 
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regidor Husillos respon que hi ha un treball d’integració al dispositiu 112 que permetrà 
una resposta més uniforme, amb assignació dels recursos més adequats a la 
incidència, unit a l’excel·lent col·laboració entre les dues policies.  Es persegueix la 
multi reincidència i demana que es continuï trucant requerint dels seus serveis.  Hi ha 
un interès en resoldre peticions que no s’han pogut atendre, amb una trucada que fa 
l’Oficina de Gestió d’Incidències a l’endemà, que cerca recaptar informació per a 
treballar el tema no atès d’immediat.  També serveix per a activar en ocasions el 
Servei de Mediació.

El conseller Goyta comenta que hi ha pocs efectius policials, i és molt molesta la 
situació que es dona amb situacions de sorolls provocades per persones incíviques a 
la via pública.  El ponent explica que la Guàrdia Urbana és una organització sensible, 
que permet adequar els efectius fent-los desplaçar d’altres zones quan és de 
menester, dotant-la en el seu conjunt de suficiència d’efectius.

La consellera Jésica s’identifica com a veïna sanfeliuenca i demana més vigilància al 
seu barri, amb més rondes amb vehicle policial o a peu.  Explica un increment de la 
delinqüència, i comenta que té informació sobre comerç de substàncies a la banda 
marginal de l’avinguda de l’Electricitat, a tocar del pont per sobre de la ronda.  Els 
responsables policials no s’han passat per la seu de l’associació de veïns de Sanfeliu, 
entitat a la que representa.   I que hi ha unes determinades franges horàries en que 
s’hi formen col·lapses de trànsit a conseqüència del tall de trànsit de l’accés 13 de la 
ronda de Dalt.   El tinent d’alcalde explica que hi ha unes dades no bones de la 
seguretat al conjunt de l’àrea metropolitana de Barcelona, propiciades per diversos 
fenòmens, com els canvis continus als habitatges (lloguers ràpids) que no permeten 
aposentar el veïnatge de tota la vida.  Però la consideració de Sanfeliu és la d’un barri 
tranquil.

La consellera Honrubia manifesta que les motos elèctriques de la Guàrdia Urbana no 
es fan servir perquè no disposen de carregador.  Als recons que es propicien als 
carrers Vilumara i Casanova hi ha orins quan es fan determinades activitats festives a 
la Farga.  També parla d’actes delictius al parc de les Planes, amb robatoris als 
vehicles estacionats.  El ponent respon que sí que hi ha carregadors, és un rumor fals.  
Cal treballar en l’absentisme laboral en el cos.  L’activitat delictiva al parc de les Planes 
és menor.  S’han de reformular les activitats de la Farga que generen molèsties.

La consellera Ventura es queixa dels orins dels gossos a la via pública i de la 
circulació incorrecta amb patinets elèctrics.  A la plaça de l’Ajuntament les persones 
que atenen a les oficines bancàries adverteixen la clientela sobre robatoris a persones 
que surten de les seves oficines.  També comenta robatoris a habitatges.  El tinent 
d’alcalde explica que està al cas dels robatoris a la via pública, sent víctimes les 
persones grans, susceptibles d’estrebades de moneders, polseres, joies, però també a 
joves afectats per consum d’alcohol.  La consellera Jiménez suggereix la incorporació 
de vigilants privats a les oficines bancàries.

El conseller José Manuel, també veí del barri de Sanfeliu, demana pel número 
d’efectius assignat al seu barri, i comenta que no hi ha assistència policial a les 
activitats del Centre d’Esports.  El sr. Husillos li contesta que no hi ha establert un 
número fix de policies, i que l’assistència als actes esportius compromesos s’estableix 
coordinadament amb el cos de Mossos d’Esquadra.
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La consellera Laura Rodríguez manifesta la seva queixa per la circulació de patinets a 
la rambla de Just Oliveras, i que al centre escolar se’l força a instal·lar les tanques 
portàtils.  Que les persones sensesostre de la Farga són expulsats tan sols en els 
moments en que hi ha una activitat a la Farga.  El ponent contesta que el col·lectiu de 
persones sense llar presenten complicació en la seva atenció, se’ls ofereixen recursos, 
però que en cap cas són fets fora com a conseqüència de les activitats de la Farga.  
Pel que fa a aquestes persones s’ha parlat amb el consolat alemany, com a exemple 
dels mecanismes que es fan servir per a posar remei.  Creu Roja també dona suport 
establint vincles els dimecres.  També és un perjudici que l’arquitectura administrativa 
no permeti assignar recursos públics a persones no empadronades a la ciutat.  Més 
tard la consellera Laura Rodríguez demana per càmeres de vigilància a les illes de 
vianants

Jose Collazo diu que la ciutat de L’Hospitalet absorbeix el que és desplaçat des de la 
ciutat de Barcelona.  Explica diversos episodis de robatoris amb violència per part de 
persones conductores de patinets elèctrics a la plaça de Lluís Companys.  Manca 
presència.  A la rambla de Just Oliveras observa diverses anomalies pel que fa a la 
conducció de patinets, vetlladors i estacionament de motocicletes.  Cal oferir ajut de 
recursos socials a les persones indigents.  Considera exagerat els sis mesos d’estança 
de l’indigent de Lluís Companys.  Demana la desaparició de la figura dels agents 
cívics.

La consellera Carme afegeix que hi ha carrerons on s’abandonen deixalles dels 
homeless que no es recullen.

La consellera Alzamora explica la seva vivència pel que fa a robatoris sofert a 
l’avinguda del Carrilet, i que és un fenomen recurrent.

El conseller Asensi demana per la ràtio efectius/cens d’habitants.   El ponent té aquest 
i altres índexs pel que fa a efectius/extensió, sortint afavorits en relació a poblacions de 
l’àrea metropolitana.

El president del Districte pren la paraula per a incorporar:

- creixent indisciplina viària per part de tota mena de persones conductores.
- l’eix de l’avinguda del Carrilet com espai del Districte amb molèsties nocturnes.
- hora de finalització dels esdeveniments festius.
- Problemes derivats de l’activitat d’algunes naus industrials.

El regidor de Seguretat afegeix els següents aspectes:

- Novetat normativa pel que fa a la regulació dels patinets elèctrics, amb 
incorporació obligada de registre únic (matrícula) i assegurança.

- Com a responsable de Mobilitat i Via Pública, el seu equip està treballant en la 
reformulació de tota la rambla de Just Oliveras.

- Existència de narcopisos, fenomen aparentment ocult al no constar en 
denúncies de particulars.

- Agents cívics, format en crisi, després de 10 anys de funcionament.
- En ocasions, a la informació facilitada comunament sobre la ciutat, se cerca un 

desgast de l’acció policial o de l’equip de govern.
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Es conclou el consell del Districte I a les 20:57 hores.

Carles Jordi Lavilla José Antonio Alcaide Martín

Secretari del Consell del Districte I President del Consell del Districte I
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